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BRMG-KSiT-IX.0012.13.2013 
 

PROTOKÓŁ Nr 41-13/2013 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się w dniu 31 października 2013 roku, a rozpoczęło o godz.8.30 
w Sali Herbowej (nr 208) Nowego Ratusza w Gdańsku przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1.   
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu 
(6), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
Nieobecni: 
- radna Patrycja Mlejnek – Gałęza. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 41 posiedzenie Komisji, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany uchwały powierzającej Prezydentowi Miasta Gdańska 
uprawnień w zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat 
za usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz 
za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej – druk nr 1055. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska 
zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 
2013 – 2014 – druk nr 1065 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2013 
rok – druk nr 1066 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
4. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Przewodniczący poinformował, że do projektów uchwał zawartych w drukach nr 
1065 i 1066 wpłynęły Autopoprawki. Następnie Przewodniczący poddał pod 
głosowanie przyjęcie przedstawionego porządku posiedzenia. 
 
Komisja, w wyniku przeprowadzonego głosowania, porządek przyjęła 
jednogłośnie – 5 głosami za. 
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PUNKT  - 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
uchwały powierzającej Prezydentowi Miasta Gdańska uprawnień w 
zakresie ustalania wysokości niektórych cen i opłat za usługi komunalne o 
charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z gminnych 
obiektów i urządzeń użyteczności publicznej – druk nr 1055. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
października 2013 roku- BRMB – S.0006.301.2013) 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1055. 
 
USTALENIA KOMISJI: OPINIA              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Pana Andrzeja Trojanowskiego – Dyrektora Biura 
Prezydenta ds. Sportu Urzędu Miejskiego w Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego 
głosowania, 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1055 – bez poprawek. (Opinia nr 41-13/95-25/2013). 
 
 

PUNKT  - 2 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2013 – 2014 – druk nr 1065 + 
Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. 
 (Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
października 2013 roku- BRMB – S.0006.304.2013) 
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku przedstawiła 
przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1065 wraz z 
Autopoprawką -  w zakresie działania Komisji. 
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USTALENIA KOMISJI: OPINIA              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownik Referatu 
Planowania Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego głosowania - 4 głosami za, 
przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1065 wraz z 
Autopoprawką – w zakresie działania Komisji (Opinia nr 41-13/96-26/2013). 
 
 

PUNKT  - 3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2013 rok – druk nr 1066 + 
Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
października 2013 roku- BRMB – S.0006.305.2013) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku przedstawiła 
przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, i zapytał czy są jakieś głosy w 
dyskusji. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Pani w pewnym momencie powiedziała, że część zwrotu podatku VAT koniec 
października 2012.  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Te kwoty, które są w planie budżetu z tytułu zwrotu podatku VAT dotyczą bardzo 
różnych jednostek. To są jednostki właściwie wszystkie w mieście i to jest suma 
tych zaplanowanych przez poszczególne jednostki zwroty. Teraz kiedy kończy się 
rok wydziały i jednostki organizacyjne weryfikują te swoje plany i doprowadzamy 
do realności.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy to oznacza, że z takim opóźnieniem niemal 10 miesięcznym dostaliście ten 
zwrot podatku VAT?  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Nie, tylko że jest jakaś zaplanowana kwota rocznego zwrotu VAT. To nie jest tak, 
że jest jeden zwrot od jakiegoś jednego zadania tylko to jest prognozowana kwota 
zwrotu za cały rok z różnych podmiotów.  
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Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Mamy rok 2013, a pani powiedziała 2012. Czy pani się pomyliła?  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Nie, nie pomyliłam się. To jest taka korekta, która polega na tym, że jakaś 
jednostka mogła… nie umiem teraz szczegółowo panu odpowiedzieć. Jeżeli pan 
sobie życzy to mogę spróbować to uzyskać od jednostek organizacyjnych skąd ta 
zmiana. Natomiast prawda jest taka, że wszyscy planują roczny plan zwrotu VAT-u 
od różnych umów zawieranych na usługi, na dostawy i po weryfikacji okazało się, 
że część przesadziła prawdopodobnie z planem.   
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nie musi pani szukać tego dla mnie. Myślę, że Komisja Budżetowa też się tym 
zajmie.  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Być może. Wczoraj była Komisja Budżetowa o ile wiem.  
 
Następnie Przewodniczący z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 1066 wraz z Autopoprawką - w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI: OPINIA              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownik Referatu 
Planowania Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego głosowania - 5 głosami za, 
przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1066 wraz z 
Autopoprawką – w zakresie działania Komisji (Opinia nr 41-13/97-27/2013). 
 
 

PUNKT  - 4 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę zaczekać, korzystając z pani obecności jest taka sprawa i chciałbym, żeby 
pani Skarbnik o tym wiedziała. Dostaliśmy taką odpowiedź na nasze wystąpienie w 
sprawie zakupu dwóch łodzi smoczych i tutaj doszło troszkę do niezrozumienia, bo 
to nie jest dla żadnego klubu tylko to jest dla GOKF-u, a dostaliśmy odpowiedź od 
pani Sekretarz – w odpowiedzi na wniosek z dnia 26 września informuję, że 
wsparcie dla klubów sportowych odbywa się tylko poprzez otwarte konkursy ofert. 
Konkurs ofert i katalog zadań ogłaszany jest w IV kwartale każdego roku w ramach 
możliwości środków finansowych. A myśmy prosili o zakup tych dwóch łodzi dla 
GOKF-u. Czy koledzy macie jakieś uwagi?  
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Panie Przewodniczący wydaje mi się, że doszło tutaj do pewnego nieporozumienia. 
Myśmy otrzymali takie pytanie, ale bez GOKF-u, tylko o łodzie i przygotowując tą 
odpowiedź, pani Sekretarz podpisała taką odpowiedź. Niepotrzebnie to do nas 
trafiło bo powinno trafić do Wydziału Edukacji, która powinna ująć to w budżecie.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Byliście wtedy na Komisji i to Jacek Sawicki referował i uzasadniał. Powtórzmy ten 
wniosek.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wobec tego przegłosujmy jeszcze raz formalnie.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Przepraszam, pan dyrektor Trojanowski powiedział, że bardziej powinna Edukacja 
się tym zająć.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To był wniosek dyrektora Sawickiego. Chodziło o GOKF i przegłosowaliśmy w 
kontekście GOKF-u. Przy tym naszym wniosku zabrakło literalnie słowa GOKF.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
W tym sformułowanym wniosku zabrakło słowa GOKF, dlatego doszło do 
nieporozumienia.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Trzeba wniosek sprostować.  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Odpowiedź jest jak gdyby nie na państwa pytanie jak słyszę, to jest całkiem inna 
rzecz.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy w ramach sprostowania możemy jeszcze raz przegłosować, że zakup tych 
dwóch smoczych łodzi ma być dla GOKF-u. Nie dla jakiegoś klubu. Tylko dla GOKF-
u.  
 

USTALENIA KOMISJI: WNIOSEK              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska ponownie zwraca się z uprzejmą 
prośbą do Pana Prezydenta o zakup dwóch Smoczych Łodzi, które służyć mają 
Gdańskiemu Ośrodkowi Kultury Fizycznej w Gdańsku przy rozwijaniu dyscypliny 
sportowej. 
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania   – 5 
głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Wniosek nr 41-13/23-10/2013 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie dyrektorze czy to trochę wyprostuje sprawę?  
 
Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Teraz wniosek trafi tam, gdzie powinien.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Teraz chciałbym tak króciutko żebyście powiedzieli, bo wczoraj było posiedzenie 
Komisji z władzami AWFiS, z Rektorem AWFiS, gdybyście państwo mogli króciutko 
opowiedzieć. Jaki cel był tego spotkania?  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Spotkanie było bardzo ciekawe. AWFiS chciał pokazać, co udało się zrobić od czasu 
słynnych afer i zawirowań kadrowych, gdy pierwszy raz w historii szkolnictwa 
wyższego w Polsce odwołano, pozbawiono funkcji Rektora rezydującego. Pokazał 
pan Rektor w jaki sposób przyjęto program naprawczy, jak go AWFiS realizuje. 
Powiedział o planowanej inwestycji za 40 mln zł i co najważniejsze i co nas 
najbardziej interesuje, powiedział, że są pieniądze na halę 17 mln, ale 
rozstrzygnięte przetargi to jest po drugim przetargu 24 mln zł i w tej chwili Rektor 
szuka pieniędzy. Tyle co mogę powiedzieć.   
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wczoraj nie chciałem tego przy naszych właściwie gospodarzach, ale przy osobach, 
które referowały temat związany z AWFiS natomiast tam padły dwa takie konkretne 
postulaty, wnioski, które jako miasto moglibyśmy zrealizować, pomóc. Mianowicie 
pierwsza sprawa to jest kwestia dzierżawy szkoły, budynku po szkole sportowej, 
jeżeli dobrze zrozumiałem, którą AWFiS dzierżawi od miasta już od kilku lat płacąc 
dzierżawę ponad 200 tys. zł rocznie i jedna prośba była taka, żeby zwrócić się z 
wnioskiem do Prezydenta oto, czy by rozpatrzył możliwość tego, żeby to nie była 
dzierżawa, a żeby to było użyczenie nieodpłatne. To był pierwszy wniosek pana 
Rektora i te zaoszczędzone środki można by było wtedy rzeczywiście przekierować 
w stronę budowy tej hali, a drugi większy jeżeli chodzi o zakres i o kwotę to 
istnieją dwie pożyczki, bo na kwotę miliona złotych udzielonych przez miasto 
właśnie uczelni i tam był wniosek ewentualnie czy byłaby szansa, żeby te pożyczki 
zostały umorzone. Więc myślę, że nie rozstrzygając na temat tego jakie są 
możliwości i jak to by wyglądało myślę, że Komisja mogłaby się zwrócić po prostu z 
zapytaniem w tych dwóch tematach do pana Prezydenta, żeby pani Skarbnik 
powiedziała jak się zapatruje na tą kwestię i po prostu wtedy poczekamy na 
odpowiedź. Myślę, że kwestia umorzenia będzie cięższa bo to jest jednak żywa 
gotówka i w dosyć dużej kwocie. Natomiast myślę, że kwestia tej szkoły, którą od 
kilku lat dzierżawią, i która służy walorom edukacyjnym uczelni to myślę, że już by 
było łatwe do załatwienia.    
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Chciałem sprostować, bo Kanclerz lub Rektor zwrócili uwagę, że są precedensy, że 
przekazaliśmy na własność mienie miasta szkoły Uniwersytetowi Gdańskiemu i też 
chcieliby skorzystać.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nie wymieniał Uniwersytetu.  
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Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nie wymieniał. Pewnej uczelni gdańskiej, wiadomo, że chodzi o Uniwerek i oni 
również chcieliby otrzymać na własność obiekt dawnej szkoły.  
 
Radny Piotr Dzik - członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Jestem za, żeby pomóc uczelni, ale na przykład nasze instytucje na Wyspie 
Sobieszewskiej płacą rocznie 54 tys. zł za dzierżawę przystanku Tramwaju 
Wodnego. MOSiR płaci. To też dużo, bo 54 tys. zł płaci. Jeżeli ma to jakoś wspólnie 
działać, wcale nie mówię, żeby nie przyznawać pomocy tam, ale musimy też jakoś 
brać racjonalnie, bo 54 tys. zł to dla MOSiR-u jest duży wydatek.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Rozumiem, że otrzymamy taką informację i Rektor powinien wystąpić z konkretnym 
pismem, z konkretną propozycją.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Formalnie nie wystąpili.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
My się nie odnosiliśmy do tego. Ja w imieniu Komisji powiedziałem, że ponieważ 
nie znamy projektu budżetu na rok 2014 więc trudno nam się wypowiadać na ten 
temat, na temat ruchów finansowych. Natomiast o możliwość  takich, tak jak 
powiedział Piotr, możliwość tego typu działań ze strony Miasta możemy zapytać 
Prezydenta. Możliwość można rozważyć. Prezydent odpowie.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Myślę, że to zagranie taktyczne, bo niezręcznie jest przychodzić do Prezydenta, 
kiedy się niedawno przychodziło o wydzierżawienie tej szkoły i to było największe 
szczęście. Teraz, kiedy został ta szkoła wydzierżawiona to teraz się przychodzi od 
drugiej strony.   
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Szukają pieniędzy.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Tylko się boję, żeby nie wyprzedawali części swojego dobytku, a przyjść z drugiej 
strony po darowiznę od miasta. I tu Prezydent będzie miał największy problem. W 
momencie, kiedy oni wyprzedają czy można im przekazać.  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja tylko chciałem zwrócić uwagę, że miałbym jakiś problem z tą decyzją, w ogóle z 
tym wnioskiem uczelni, gdyby to chodziło o kwestie spłaty, nie wiem, jakiś starych 
długów, albo jakiś innych takich rzeczy, ale z tego co zrozumiałem, to po prostu 
jest to kwestia tego, że tam brakuje, nie wiem, z tego co zrozumiałe, 5 czy 6 mln 
zł w tej chwili do zapięcia tematu tej hali, a jednak budowa tej hali Leszka 
Blanika, hali gimnastycznej to byłaby to bardzo duża wartość wniesiona, jak myślę, 
dla uczelni, dla miasta, dla wyników sportowych, nadziei zwłaszcza olimpijskich, 
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więc myślę, że oto mniej więcej chodzi. W związku z budową tej hali myślę, że 
warto takie zadanie jak najbardziej wspierać.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy jesteś w stanie sprecyzować wniosek taki? Wolałbym, żeby było wystąpienie od 
uczelni i wtedy z konkretną rzeczą moglibyśmy wystąpić do Prezydenta, 
popierając. Proszę bardzo.  
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę państwa, nikt nie podnosi kwestii tego, że AWFiS jest w dużej potrzebie. 
Tam się dużo pozytywnych rzeczy wydarzyło w ostatnim okresie czasu. Ja bym też 
tutaj nie miał problemu z tym, żeby podejść, jeżeli Rektor by wystąpił z takim 
wnioskiem do miasta o umorzenie, nie miałbym z tym problemu pod jednym 
wszakże warunkiem. Tutaj padło takie stwierdzenie, że byśmy wyzbywali się 
majątku miasta, a zupełnie niedawno waszymi głosami zostało zezwolono na to, 
żeby jedna z uczelni mogła sprzedać też majątek miasta, ale pamiętajmy też o 
tym, że jesteśmy Komisją Sportu i Turystyki i cały czas nic się nie wydarzyło na 
GOKF-ie. Nie chcę już przypominać tej prezentacji, która była kilka lat temu, w 
poprzedniej kadencji, jak ten GOKF miałby wyglądać, ale zupełnie niedawno, bo w 
tym roku był tu dyrektor GOKF-u i dawał nam materiały, gdzie pokazywał, że 
bieżnia, boisko lekkoatletyczne to jest wydatek ok. 8 mln zł. Tam, gdybyśmy się 
wtedy nie zgodzili na sprzedaż tego budynku po szkole, byśmy już tutaj mieli 
załatwioną sprawę. Tutaj jest mowa o dwóch … 
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To nie takie proste.  
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nic nie jest proste. Najlepszy przykład to jest to, że do tej pory nie mamy bieżni 
lekkoatletycznej, czyli pokazuje to, że faktycznie nie jest to proste. Natomiast 
Miasto Gdańsk jest od tego, żeby zabezpieczać różne podmioty, interesy różnych 
podmiotów, bo one funkcjonują tutaj w tym mieście, ale też musimy patrzeć na 
innych. Nie możemy patrzeć tylko na to, że przychodzi jedna uczelnia, druga, 
trzecia, jakieś stowarzyszenie i my tutaj 50 tam 400 tys. zł, tam 10 mln, a sami za 
chwilę będziemy chodzić w łachmanach.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo.  
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Jeszcze jedna uwaga. To nie przystaje do sprawy nieruchomości na AWFiS-ie, 
ponieważ dawne obiekty szkoły zamieniły się w nowo odrestaurowane Wydział 
Turystyki i Rekreacji. To jest docelowa siedziba jednego z wydziału uczelni. 
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja tego nie kwestionuję. Natomiast za tym idą konkretne pieniądze, prawda?  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja mam taką propozycję, ponieważ panowie za chwilę usłyszycie kolejną prośbę o 
wspomożenie klubu a nie uczelni, dopóki nie ma konkretnego wniosku nad którym 
można by się było pochylić, z prośbą o przekazanie, to nie powinniśmy dyskutować.  
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Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dyskutować uważam, że trzeba.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dyskutować może tak, ale rozważać na razie nie. Jeżeli wystąpią z wnioskiem to 
wtedy wrócimy do sprawy. Jeszcze dwa pisma. Komitet organizacyjny festynu 
Świbnieńskie Lato zwraca się z uprzejmą prośbą o zabezpieczenie środków w 
budżecie miasta Gdańska na rok 2014 na dodatkowe dofinansowanie naszej 
imprezy, którą planujemy w połowie miesiąca lipca 2014 roku. Impreza 
organizowana jest od 23 lat, gdzie największym naszym problemem jest pozyskanie 
środków finansowych na opłacenie sceny estradowej, oświetlenia, nagłośnienia i 
zespołów muzycznych dla dzieci, młodzieży i dorosłych.  
 

Radny Adam Nieroda – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Znamy to pismo.  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Myślę, że od tego są konkursy grantowe, żeby o takie rzeczy występować, a nie 
żeby rezerwować środki w budżecie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czekam na propozycje. Granty? Krzysiek?  
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Też uważam, że o granty.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Adam?  
 

Radny Adam Nieroda – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Absolutnie.  
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja się wstrzymuję.  
 

Radny Piotr Dzik - członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Niech składają o granty.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Kto jest za tym, żeby taka odpowiedź poszła, że prosimy o wystąpienie poprzez 
komisję grantową.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Gdańsku 

To nie jest impreza sportowa.  
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Tym powinna się Komisja zająć, moim zdaniem.  
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To jest wniosek do Prezydenta, a my to dostaliśmy do wiadomości. Nawet nie 
poproszono nas o zaopiniowanie.  
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Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Przyjęliśmy do wiadomości.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dobrze. Przyjęliśmy do wiadomości. Kolejna sprawa Baltic Football Cup.  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wszyscy dostali to pismo.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Jaka tu jest decyzja?  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To jest komercyjne przedsięwzięcie z tego co ja zrozumiałem. To nie jest klub 
sportowy. Ktoś organizuje turniej piłkarski i na nim zarabia.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To jest Amato Sp. z o.o.  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To nie jest organizowane przez klub sportowy, tylko po prostu przez podmiot 
gospodarczy, który zarabia na organizacji turnieju sportowego, nie pamiętam, 11 
czy 12 - latków.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Głownym organizatorem jest pan Wojciech Bladowski.  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Cieszymy się. Życzymy panu powodzenia w działalności gospodarczej.  
 

Radny Adam Nieroda – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Przyjęliśmy do wiadomości to pismo.  
 

Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Kto jest adresatem tego pisma?  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Komisja Sportu i Turystyki przy Radzie Miasta Gdańska. Ewentualnie wystąpienie do 
Prezydenta, tak?  
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Tak, ale spółka nie ma szans.  
 

Radny Piotr Dzik - członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Żeby to był klub sportowy, albo stowarzyszenie.  
 

Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Niech założą klub sportowy i wtedy występują o pieniądze.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Może wyślemy do Prezydenta takie zapytanie, wniosek. Komisja Sportu i Turystyki 
Rady Miasta Gdańska, w związku z pismem od pana Wojciecha Karola Bladowskiego 
– Prezesa Zarządu Amato Sp. z o.o., głównego organizatora BALTIC FOOTBALL CUP 
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2014  Winter, zwraca się z uprzejmą prośbą do Pana Prezydenta o pomoc przy 
wynajmie obiektu – Hali Ergo Arena lub Amber Expo, który jest niezbędny do 
zorganizowania międzynarodowego turnieju piłkarskiego dla dzieci w wieku 11 lat i 
młodszych. 
 

Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Nie może tego w szkołach po prostu robić?  
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Ten podpisujący się człowiek był u mnie. Poradziłem mu, żeby się skontaktował 
przede wszystkim z panem Janem z Wydziału Polityki Społecznej, który ma takie 
wszelkiego rodzaju turnieje młodzieżowe. O tyle ten turniej ma taką skazę, że to 
są duże pieniądze na wynajęcie hali, a gra jedna drużyna z Gdańska i to 12-latków.  
Proszę sobie wyobrazić ilu będzie rodziców. To są przyjezdni z zachodu. To tak 
promocyjnie zero, bo to są dzieci 12-latkowie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Występujemy z tym jako wniosek do Prezydenta.  
 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie zaproponowany wcześniej 
wniosek do Prezydenta o pomoc.   
 

Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania , 
jednogłośnie  – 6 głosami za. 
 

Wniosek nr 41-13/24-11/2013 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę państwa i ostatnia sprawa, informacyjnie, że żużel GKS ma problemy 
finansowe i będzie do nas zwracał, też nie ma tego na piśmie, chodzi o 600 tys. zł. 
Dopóki nie będzie konkretnego wniosku nie będziemy się tym zajmować.   
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport w Urzędzie 
Miejskim w Gdańsku 
Wniosek został wczoraj złożony do Prezydenta o pożyczkę w wysokości 600 tys. zł.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo.  
 

Wobec braku dalszej korespondencji, wolnych wniosków i spraw wniesionych 
Przewodniczący Komisji radny Mirosław Zdanowicz podziękował wszystkim za 
uczestniczenie w posiedzeniu. 
  
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 09:05 

                                              Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

 

                                                               Mirosław Zdanowicz 

Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 


